



مخرجات التعلم لبرنامج العلاج الطبيعي

لعام 2022-2023

PLOs	
1	المعرفة الأساسية في العلوم الطبية لفهم الحالات المتعلقة بالعلاج الطبيعي
2	القدرة على إجراء التقييم المناسب ووضع خطة العلاج المناسبة لحالة المريض
3	تطبيق الحكم السريري المناسب مع مراعاة الجوانب الوقائية وممارسة العلاج القائم على الأدلة
4	الالتزام بقواعد اخلاقيات المهن الطبية في إصدار الأحكام العلاجية
5	الاستفادة من مهارات التفكير النقدي كأسلوب لحل مشاكل المرضى المتعلقة بالعلاج الطبيعي
6	الانخراط في العمل الجماعي والتصرف بمسؤولية في المواقف الشخصية والمهنية
7	تطبيق إجراءات السلامة العامة عند التعامل مع المرضى

PLOs	
1	- knowledge in Basic medical sciences to understand physiotherapy-related cases.
2	- The ability to conduct the appropriate assessment and develop an appropriate treatment plan for the patient's condition
3	- Apply appropriate clinical judgment taking into account preventive aspects and practice therapeutics evidence-based treatment.
4	- Adherence to the rules of ethics for medical professions in issuing therapeutic judgments
5	- Utilize critical thinking skills as a method in solving patients problems related to the physical therapy.
6	- Engage in team-based work and act responsibly in personal and professional situations
7	- Apply general safety measures when dealing with patients